
 

Obecné zastupiteľstvo    V e ľ k é   T e r i a k o v c e 
----------------------------------------------------------------- 

 

 

 

                            Z á p i s n i c a 

z druhého zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkých Teriakovciach 

ktoré sa konalo dňa 13.06.2024 v zasadačke Obecného úradu. 

------------------------------------------------------------------ 

 

Prítomní poslanci:  viď prezenčná listina 

  

Prítomní občania :  viď prezenčná listina 

 

                          

  

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce p. Kučera privítal 

prítomných  a uviedol , že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

Starosta obce p. Kučera predložil na schválenie návrh programu, ktorým sa bude 

zasadnutie riadiť.  

 

                    P r o g r a m 

 

1./ zahájenie 

2./ Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice    

3.  Kontrola plnenia uznesení 

4./ Správa o činnosti obecného úradu 

5./ Úlohy na ďalšie obdobie 

6./ Rôzne 

7./ Diskusia 

8./ Schválenie uznesení 

9./ Záver                       

 

 

Ad 2./   Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

      

    Obecné zastupiteľstvo schválilo návrhovú komisiu v zložení: 

Predseda : Mgr. Molnárová 

Za členov : p. Hrušková p. Gečeová 

Overovatelia zápisnice : Ing. Keľo, p. Hano                                                             

 

 

Ad 3./ Kontrola plnenia uznesení 

 

    Starosta obce p. Kučera informoval prítomných , že uznesenia prijaté na 

predchádzajúcom zasadnutí boli splnené.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

 

Ad 4./ Správa o činnosti Obecného úradu 

       

     Starosta obce p. Kučera oboznámil poslancov a prítomných občanov o činnosti 

Obecného úradu od posledného zasadnutia. Práca Obecného úradu bola zameraná na 

prípravu I. kola a II.kola prezidentských volieb a volieb do Európskeho 

parlamentu. Pokračovali sme vo verejnoprospešných prácach , ktoré boli zamerané 

na kosenie cintorínov a verejných priestranstiev. Pred Jednotou vo Veľkých 

Teriakovciach bol postavený máj. Naďalej pripravujeme projektovú dokumentáciu 

a rôzne vyjadrenia k výstavbe chodníka vo Vrbovciach. V mesiaci Máj sme 

odstránili čiernu skládku  vo Vrbovciach za cintorínom. V mesiaci jún sa na 

ihrisku vo Veľkých Teriakovciach konalo obvodné kolo previerok pripravenosti 



dobrovoľných hasičských zborov. V dome smútku sme obnovili ozvučenie výmenou 

celej technológie. 

 

 

Ad. 5./ Úlohy na ďalšie obdobie 

       

       Naďalej budeme pokračovať vo verejnoprospešných prácach zameraných hlavne 

na kosenie cintorínov a verejných priestranstiev. Na ihrisku na tribúne firma D-

set nainštaluje hromozvod.    

  

Ad 6./ Rôzne       

 

  Na dnešné zasadnutie Ing. Harandzová pripravila Záverečný účet obce 

a celoročné hospodárenie za rok 2023.Poslanci jednohlasne schválili záverečný 

účet bez výhrad. Kontrolórka obce JUDr. Pauková pripravila stanovisko k návrhu  

Záverečného účtu za rok 2023. Toto stanovisko poslanci zobrali na vedomie. Na 

dnešné zasadnutie starosta obce pripravil zámer odpredaja obecných pozemkov 

parc.č. 69/50 záhrada o výmere 99m2 k.ú. Veľké Teriakovce, parc.č. 592 ostatná 

plocha o výmere 312m2 k.ú. Vrbovce nad Rimavou a parcela č. 68 zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 308m2 k.ú. Malé Teriakovce Poslanci jednohlasne schválili 

zámer odpredaja obecných pozemkov. Na dnešné zasadnutie Občianske združenie M-

VITAL-V.I.P v zastúpení PhDr. Ivana Nežerná doručila žiadosť o vyjadrenie 

k návrhu rozširovania komunitnej starostlivosti , zariadenie sociálnych vecí 

Krásna, na pozemku parc.č. 2423 by chceli vybudovať dve budovy, z ktorých 

v každej bude vytvorených 12 miest pre seniorov odkázaných na pomoc inej osoby. 

Poslanci jednohlasne schválili návrh k rozširovaniu komunitnej starostlivosti.  

Ďalej p. starosta informoval poslancov a prítomných občanov o konaní Dňa obce 

a prečítal program na deň obce a informoval, že ešte sa bude musieť stretnúť 

s poslancami.   

 

Ad 7./ Diskusia 

 

      V diskusii k prejednávaným materiálom vystúpili : 

 

 

p. Halajová – občan   poukázala na to , že treba zväčšiť násyp na zastávke  

                      na Krásnej smerom na Tisovec, ďalej navrhla aby 

                      bol označený začiatok a koniec obce Krásna, nakoľko smerom                        

                      od zastávky do obce nie je označený ani začiatok ani   

                      koniec obce, navrhla znížiť rýchlosť na ceste   

                      smerom na Krásnu 

p. Kučera – starosta- odpovedal , že sa bude snažiť  čo v najbližšom 

                      čase spevniť okraj vozovky na zastávke na Krásnej 

                      smerom na Tisovec a bude sa informovať ohľadne zníženia 

                      rýchlosti  

    

                                                                          –   

p. Keder–  občan –    informoval, prítomných , že sa tiež poinformuje 

                      ohľadne zníženia rýchlosti nakoľko je to cesta obecná      

                                                     

                                   

 

p. Kadášová – občan -   sa informovala ohľadne vybudovania plotu za jej záhradou       

 

 

 

p. Kučera – starosta-    odpovedal, že sa bude robiť parkovisko pri materskej 

                         škole a vtedy by sa urobil aj plot a vyčistil by sa aj 

                         priestor smerom do kopca na novú ulicu. 

Ing. Keľo- poslanec sa informoval či sa dá niečo robiť s bytovkou vo Vrbovciach  

 



p. Kučera – starosta – odpovedal, že byty v bytovke idú do dražby                                                                          

 

 

                                                                         

                               

                         

Ad.8./ Schválenie uznesení  

 

Boli predložené na schválenie uznesenia prijaté na dnešnom zasadnutí. Tieto boli 

schválené  

 

 

Ad 9./ Z á v e r 

        

       Starosta obce p. Kučera poďakoval prítomným poslancom  a občanom za účasť 

na  zasadnutí obecného zastupiteľstva . 

 

 

 

Starosta obce: 

 Kamil Kučera                           Overovatelia zápisnice: 

                                        Ing. Keľo, p. Hano 

                                                     

                                                          

 

 

 

  


